

MOVES #24:

Zeichentrickfilme von / Animated films by Mariola Brillowska

08. 11. 2011, um 20.30h / at 8:30pm

Sehr geehrte Damen und Herren, liebe Freunde,

Image Movement freut sich, einen Abend mit Mariola Brillowska präsentieren zu können.

Die in Hamburg lebende Künstlerin Mariola Brillowska arbeitet vorwiegend mit dem Medium Trickfilm. In kaleidoskopartigen Panoptiken schickt sie lustgetriebene und gewalttätige Figuren in alptraumhafte Geschehnisse.

Wo sie in ihren frühen Filmen aus den 1990er Jahren den Schwerpunkt auf die filmische Narration legte, da radikalisiert Brillowska in den jüngeren Arbeiten die Erzählstruktur – einhergehend mit einer Verfeinerung ihrer Bildsprache. Experimentelle Musik verstärkt dabei viele ihrer traumatischen Weltentwürfe.

Die Künstlerin wird anwesend sein.

Der Eintritt ist frei.

Dear Sir or Madam, dear friends,

Image Movement is delighted to present an evening with Mariola Brillowska.

The favorite medium of Hamburg based artist Mariola Brillowska is the animation. Far away from children tales, her films are kaleidoscopes like cabinets of curiosities populated with voluptuous, violent figures embroiled in nightmarish absurdities. In her earlier works from the 1990s she followed a nearly stringent kind of cinematic narration; what changed to a more radical approach in recent films whereas she refined her drawings. Often Brillowska uses experimental music to intensify the uncanny atmosphere of her traumatic world schemes.

The artist will be present.

Admission free.



Mariola Brillowska, *Eleonora hat Hunger*, courtesy of the artist.

Image Movement | Oranienburger Strasse 18 | 10178 Berlin
Image Movement | Artist Films, Films on Art and Records | Mo – Sa, 11 – 19 h
P. *49.30.3088.197.80 F. *49.30.2888.403.52
info@imagemovement.de | www.imagemovement-store.com